
Informacja o pracy Konwentu Wójtów Gmin Wiejskich 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego w 2015 roku

 Konwent Wójtów w 2015 roku odbył trzy posiedzenia plenarne. Na posiedzeniu w Obrowie, 
które  odbyło  się  23  stycznia  2015  r.  wybrano  nowych  członków  prezydium  
 i rozpoczęto kolejną kadencję 2015-2019.

Prezydium Konwentu pracowało w następującym składzie:
• Jacek Brygman – Przewodniczący Konwentu  - Wójt Gminy Cekcyn
• Tadeusz Wiewiórski  - Zastępca Przewodniczącego Konwentu – Wójt Gminy Wielgie
• Tadeusz Kacprzak – Sekretarz Konwentu – Wójt Gminy Inowrocław
• Marek Klimkiewicz – Członek Prezydium – Wójt Gminy Boniewo
• Władysław Łukasik – Członek Prezydium – Wójt Gminy Wąbrzęźno
• Andrzej Wieczyński – Członek Prezydium – Wójt Gminy Obrowo 

Na  XIV posiedzeniu Konwentu, które odbyło się   17 kwietnia 2015 w Łojewie  , gm. Inowrocław, 
przyjęto trzy stanowiska: 

1. w sprawie niedoszacowania dotacji na realizację zadań zleconych z ramienia administracji  
rządowej na 2015 rok

2. w sprawie dotacji na wypłatę dodatków dla pracowników socjalnych
3. w sprawie kryteriów regionalnych PROW 2014-2020 

 
 ogłoszono konkurs na „Logo Konwentu Wójtów” oraz wybrano grupy robocze Konwentu:

   Grupa ds. RPO W K-P  
1. Zofia Topolińska – Wójt Gminy Lniano
2. Roman Nowakowski – Wójt Gminy Choceń

 Grupa ds. PROW
1. Marek Klimkiewicz – Wójt Gminy Boniewo
2. Barbara Nowakowska – Wójt Gminy Rogowo
3. Marcin Skonieczka – Wójt Gminy Płużnica
4. Jakub Kochowicz  - Wójt Gminy Lisewo

Grupa ds. gospodarki odpadowe
1. Stanisław Sadowski – Wójt Gminy Baruchowo
2. Tadeusz Wiewiórski – Wójt Gminy Wielgie
3. Jan Wadoń – Zastępca Wójta Gminy Wielgie
4. Błażej Łabędzki – Wójt Gminy Gąsawa 

Grupa robocza ds. informatyzacji
1. Marcin Skonieczka – Wójt Gminy Płużnica
2. Michał Skałecki – Wójt Gminy Lubiewo
3. Marcin Barczykowski – Wójt Gminy Dąbrowa

             Grupa robocza ds. transportu publicznego
1. Władysław Łukasik- Wójt Gminy Wąbrzeźno

 2.  Ewa Błaszkiewicz – Wójt Gminy Włocławek



• W  kwietniu  2015  r.  w  trybie  obiegowym  przyjęto  stanowisko  Konwentu  w  sprawie 

wdrażania przez MSW aplikacji „Źródło”

• W   czerwcu  2015  ,  w  trybie  obiegowym  ,  przyjęto  stanowisko  Konwentu  w  sprawie 

wytycznych MPiPS dotyczących działań realizowanych w ramach PO Pomoc Żywnościowa 

2014-2020

• 26  czerwca  2015  r.  –  apel   Związku  Gmin  Wiejskich  RP  i  Konwentu  Wójtów  o 

przeanalizowanie projektu ustawy Prawo wodne i przedstawienie radom gmin propozycji 

podjęcia uchwał wyrażających sprzeciw wobec proponowanych zmian.

Od czerwca do września 2015 Rady Gmin podejmowały stanowiska w sprawie założeń  

projektu ustawy o nowym Prawie wodnym, przekazując swoje stanowisko Prezydentowi,  

Premierowi,  Marszałkom Sejmu i Senatu.

• 9 lipca 2015 r.  odbyło się spotkanie grupy roboczej ds. PROW z Dyrektorem Departamentu 

Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  Urzędu  Marszałkowskiego  w  Toruniu  –  Panią  Elżbietą 

Siemiątkowską  w  temacie  kryteriów  regionalnych  dla  operacji  z  zakresu  budowy  i  

modernizacji dróg lokalnych w ramach PROW 2014-2020.

 
• 8 września 2015 r.  został wybrany zwycięski projekt na Logo Konwentu Wójtów, którego 

autorem jest Pan Waldemar Zieliński z Inowrocławia.

Na XV posiedzeniu  Konwentu Wójtów,  które  odbyło  się  17  września  2015  r.  w Lubaniu,  gm. 

Lubanie przyjęto dwa stanowiska:

1. w sprawie terminu ogłoszenia pierwszego konkursu w ramach PROW na l.  2014-2020 w 

schemacie dróg gminnych i powiatowych

2. w sprawie szacowania strat w rolnictwie, spowodowanych klęską suszy

oraz jeden  wniosek dotyczący przyspieszenia zatwierdzania  poszczególnych Strategii  Obszarów 

Rozwoju Społeczno -  Gospodarczego

• w listopadzie 2015 r.  za pośrednictwem Konwentu trwały konsultacje z Departamentem 

PROW UM W K- P w Toruniu w sprawie ustalenia kryteriów regionalnych dla operacji typu 

„ Inwestycje w obiekty pełniące funkcje kulturalne” , „Ochrona zabytków i budownictwa 

tradycyjnego”, „Kształtowanie przestrzeni publicznej” 



Przedstawiciele Konwentu:

• Przedstawicielem  Konwentu   w  Kujawsko  –  Pomorskiej  Wojewódzkiej  Radzie 

Bezpieczeństwa  Ruchu  Drogowego   wskazany  został  Władysław  Łukasik  –  Wójt  Gminy 

Wąbrzeźno

• Podkomitet Monitorujący Program Operacyjny Kapitał  Ludzki  na l.  2014-2020 z ramienia 

Konwentu Wójtów reprezentuje Pani Barbara Nowakowska – Wójt Gminy Rogowo

• Członkiem  Komitetu Monitorującego RPO W K-P na l. 2014-2020, z ramienia Konwentu, 

została  Pani Zofia Topolińska – Wójt Gminy Lniano, a zastępcą  Pan Roman Nowakowski – 

Wójt Gminy Choceń

• Reprezentantem  Konwentu  w  Regionalnym  Komitecie  Ekonomii  Społecznym  został  Pan 

Tadeusz Kacprzak – Wójt Gminy Inowrocław

Prezydium Konwentu w 2015 i 2016 roku spotkało się:

1. 9 lutego    w Urzędzie Marszałkowskim w  Toruniu – ustalono funkcjonowanie Konwentu w 

nowej kadencji, wybrano przedstawiciela Konwentu do Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego oraz ustalono termin i tematykę kojonego posiedzenia Konwentu.

2. 23  czerwca     -  spotkanie  Prezydium  z  Zarządem  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i  Gospodarki  Wodnej  w Toruniu –  dyskusja nad możliwością  wsparcia  przez 

WFOŚiGW  inwestycji  wodno  –  kanalizacyjnych,  gospodarki  odpadowej,  odnawialnych 

źródeł  energii,  utylizacji  materiałów  budowlanych  zawierających  azbest  w  nowej 

perspektywie finansowej UE.

3. 19 listopada    -  spotkanie Prezydium z Dyrektorem Departamentu Rozwoju Regionalnego 

Rafałem Pietruszkowaniem oraz  spotkanie  z  Dyrektor  Departamentu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich  –  Panią  Elżbietą  Siemiątkowską  w  sprawie  bieżących  informacji  na  temat 

wdrażania funduszy UE

4. 01 grudnia    - spotkanie Prezydium z Marszałkiem Województwa w sprawie funkcjonowania 

Kujawsko – Pomorskiej Sieci Informatycznej, propozycji i kosztów podpisywania umów na 

korzystanie  z  sieci,  możliwości  dofinansowywania  budowy  dróg  gminnych,  ograniczeń 

obowiązujących  na  obszarach  chronionego  krajobrazu  –  niestety  pomimo  umówionego 

terminu  spotkania  nie  przybył  Marszałek  Województwa;  na  spotkaniu  obecni  byli 

dyrektorzy odpowiedzialni za poszczególne tematy

5. 07 stycznia 2016r  . - spotkanie Prezydium z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim Mikołajem 

Bogdanowiczem; tematy współpracy z wojewodą, finansowanie zadań zleconych, zmiany 



systemu  edukacji,  kryteria  w  Programie  Dofinansowania  Gminnej  i  Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej

6. 11  stycznia  2016  r.   -  spotkanie  Prezydium  z  Marszałkiem,  W-ce  Marszałkiem  i 

Przewodniczącym Sejmiku w sprawie współpracy Konwentu z Urzędem Marszałkowskim; 

sprawa oferty KPSI; ustalenie terminu kolejnego Konwentu

7. 29  stycznia  2016  r.    -  spotkanie  Prezydium  Konwentu  oraz  przedstawicieli  pozostałych 

gremiów samorządowych naszego województwa z Wojewodą Mikołajem Bogdanowiczem 

w sprawie finansowania zadań zleconych.


